
Title (en)
FIRE OR SMOKE CURTAIN

Title (de)
BRAND- ODER RAUCHSCHUTZVORHANG

Title (fr)
RIDEAU COUPE-FEU OU PARE-FUMEES

Publication
EP 3135342 A1 20170301 (DE)

Application
EP 16184338 A 20160816

Priority
DE 102015114388 A 20150828

Abstract (en)
[origin: US2017058513A1] A fire or smoke protection curtain includes a textile fire protection element, which has a first side in the form of a front
side and a second side in the form of a reverse side. The textile fire protection element can be put into a compact bearing arrangement and in a
protection arrangement in which it counteracts the spread of a fire and/or smoke and while extending along a closing surface. At least one guide
track guides the fire protection element while it is in the protection arrangement. The at least one guide track is designed to exert a holding force
(FH) that counteracts a bulging of the fire protection element. The at least one guide track is designed to exert the holding force (FH) on the fire
protection element to at least 80% from only one of the sides.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Brand- oder Rauchschutzvorhang mit einem textilen Brandschutzelement (14), das eine erste Seite in Form einer
Vorderseite (44) und eine zweite Seite in Form einer Rückseite (46) hat, in eine kompakte Lageranordnung und in eine Schutzanordnung, in der
es der Ausbreitung eines Brandes und/oder von Rauch entgegenwirkt, bringbar ist, und sich in der Schutzanordnung entlang einer Schließfläche
(S) erstreckt, und zumindest einer Führungsschiene (20), die das Brandschutzelement (14) führt, wenn das Brandschutzelement (14) in der
Schutzanordnung ist, und zum Aufbringen einer Haltekraft (F H ), die einem Ausbauchen des Brandschutzelements (14) entgegenwirkt, ausgebildet
ist. Erfindungsgemäß ist vorgesehen, dass die Führungsschiene (20) zum Aufbringen der Haltekraft (F H ) zu zumindest 80% von nur einer der
Seiten (46) auf das Brandschutzelement (14) ausgebildet ist.
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